
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 9. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 348
Er der en øvre grænse for, hvor længe en kommune må være om at træffe en afgørelse 
om, hvad der af kommunen betragtes som lovlig anvendelse af huse ifølge en lokalplan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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